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Handhavingsbeleidsplan 2019-2022 

 

 
vraag 1. 

In hoofdstuk 3 wordt gesproken over het benutten van moderne middelen die bijdragen aan 
minder administratieve lasten. Voor zover bekend mogen de Boa’s geen gebruik meer 
maken van de politiesystemen. 
 
Zijn of komen er financiële mogelijkheden binnen de nieuwe begroting voor de aanschaf van 
deze moderne middelen? 
 
vraag 2. 
Medewerkers van gebied gebonden inzetten zorgt voor het opbouwen van intensieve 
contacten. Om dit te realiseren is het uitbreiden van de huidige bezetting om wijkgericht te 
werken noodzakelijk. 
 
Wanneer wordt de bezetting om wijkgericht te werken uitgebreid? 
Zijn of worden hier gelden voor vrijgesteld? 
 
vraag 3. 
Meegaan met technische ontwikkelingen is niet alleen wenselijk maar buitengewoon 
noodzakelijk. Dit vraagt om een royale opwaardering van de huidige budgetten handhaving. 
Maar er wordt in 2019 15.000 euro bezuinigd op handhaving. Hoe verhoudt zich een en 
ander met elkaar? 
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